
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 4/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 17. 2. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: R. Bevc, K. Ernestl, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, T. Ručigaj, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: I. Falnoga, A. Fekonja, 
M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Žefran in B. Črnič, slednji se je seje udeležil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 20. 1. 2016 
  
Dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali sklepe in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da je 11. 2. 2016 potekala izredna seja GO SVIZ, kjer so obravnavali 
problematiko revizijskega poročila Računskega sodišča o delovni obveznosti učiteljev v osnovnih 
šolah.  Zaupniki osnovnih in srednjih šol so povedali, da se jim zdi mnenje RS krivično in svoje mnenje 
podkrepili z dejstvi, da so delovno-učni programi iz leta v leto zahtevnejši in obsežnejši. V sindikatu SVIZ 
pričakujejo, da bodo pri razreševanju te problematike ključni socialni partner vlade. 
  
b)        Dne 15. 2. 2016 smo se sestali s sekretarko Katjo Novak in obravnavali naša predloga 
dopolnitve »Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v znanstvene nazive« in ustanovnega akta IJS ter 
izplačevanje dodatka za stalno pripravljenost na IJS. 
  
         i.            Predlagali smo, da se pripravi dopolnitev »Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v 

znanstvene nazive« zaradi občasnih zamud pri izvolitvah. Sekretarka je bila mnenja, da mora biti 
rešitev usklajena z ustreznim ARRS-ovim  pravilnikom. 

  
       ii.            S strinjanjem vodstva IJS smo predlagali, da se pripravi dopolnitev ustanovnega akta IJS, 

sprejetega 1992 in nazadnje dopolnjenega 2014, da bi lahko institut del presežka prihodkov nad 
odhodki, ki ga ustvari iz lastne dejavnosti, seveda v okviru zakonskih določil, namenil za kolektivno 
dodatno pokojninsko zavarovanje zaposlenih. 

  
      iii.            Na IJS ima dodatek na stalno pripravljenost 18 oseb (reaktor, ekološka mobilna enota, tehnični 

servisi). Katja Novak nam je povedala, da bodo ponovno pregledali pravne podlage za izplačilo 
dodatka na stalno pripravljenost, posebnega pravilnika pa v naših internih aktih za ta izplačila 
nimamo. Izrazili smo pripravljenost, da se skupno dogovorimo za ustrezne rešitve. 

  
  
c)         S SVIZ-a Slovenije so nam sporočili, da bo čistopis novele visokošolskega zakona najverjetneje 
dostopen v kratkem, tj. v nekaj dneh ali tednu dni. Takoj ko bomo gradivo prejeli, ga bomo razposlali 
članom IO SVIZ/IJS, da bodo lahko nanj podali pripombe. 
  



d)        M. Gams je povedal, da čakamo zaključni račun poslovanja IJS, za katerega se predvideva, da bo 
pozitiven. V letu 2015 je IJS prejel precej manj finančnih sredstev kot prejšnja leta, kar otežuje že normalno 
poslovanje, ne le možnosti vlaganj v nove raziskave. 
  
e)        Kolegi so postavili vprašanje, kako imamo na IJS urejeno nagrajevanje (izplačanega v okviru 
povečanega obsega dela), predvsem na evropskih projektih, kar evropska zakonodaja in projekti 
dopuščajo, njim pa se zdi, da imamo z našimi internimi pravili takšna nagrajevanja zelo otežkočena. 
Povprašali bomo na druge institucije, kako rešujejo problem nagrajevanja dobro opravljenih projektov. 
  
  
3.         Spremembe in dopolnitve pravilnika o sistematizaciji delovnih mest na IJS 
  
Na vpogled in mnenje smo danes, 17. 2. 2016, prejeli Spremembe in dopolnitve Pravilnika o sistematizaciji 
delovnih mest na Institutu »Jožef Stefan«, na katerega moramo odgovoriti v zakonskem roku 8 dni. 
  
Sklep 1: Spremembe in dopolnitve Pravilnika o sistematizaciji delovnih mest na Institutu »Jožef Stefan« 
načeloma podpiramo. Menimo pa, da so takšna dopolnila parcialna; dopolnitve pravilnika bi morale biti 
sistemske, bojimo se prevelikih razlik med posameznimi skupinami in znotraj njih. 
  
  
4.         Sindikalni izlet 
  
S strani članov smo prejeli pobudo, da v letošnjem letu čim prej izvedemo pomladanski sindikalni izlet. 
Nekatere članice z Reaktorja in Jamove so predlagale izlet na Češko.  
  
Sklep 2: Pridobili bomo ponudbe agencij in se nato odločili za optimalno, cenovno in časovno, ugodno 
destinacijo, tako da bi lahko izlet razpisali že v mesecu marcu. 
  
  
5.         Razno 
  
a)             B. Črnič je predlagal, da v mesecu marcu izvedemo anketo o potrebah mladih staršev, zaposlenih 
na IJS, glede varstva otrok. 
   
b)             Z M. Gamsom smo se dogovorili, da bomo povabili sodelavce na prikaz dveh spletnih aplikacij. Prva 
se nahaja na prvi spletni strani Instituta – »Asistent Robi«,  druga aplikacija – »Svizec« pa na prvi spletni 
strani SVIZ Slovenije. O točnem datumu prikaza aplikacij se bomo še dogovorili in obvestili sodelavce. 
  
c)               Prejeli smo pritožbo delavke, ki se z oceno delovne uspešnosti v ocenjevalnem obdobju 2015 ne 
strinja in se bo pritožila. Pritožbo delavke bomo spremljali in v kolikor bo potrebno, se bomo sestali z 
direktorjem IJS. 
  
d)             Organizator razstave »NAŠE TELO – ŽIVETI ZDRAVO«, ki poteka v Razstavnem salonu Metalka v 
podhodu Ajdovščina v Ljubljani, je za vse zaposlene na IJS odobril ceno vstopnic, znižano za deset 
odstotkov (–10 %). Obiskovalci z IJS se ob plačilu na blagajni identificirajo z našo inštitutsko kartico. 
Razstava bo potekala do 3. julija 2016. 

  
Seja je bila končana ob 16.30. 



  
Sejo je vodil C. Filipič.                                                                   Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 29. 2. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
 


